
Milí studenti, 

chtěla bych vás upozornit, že ne všichni máte splněny úkoly, které jsem vám zadávala během 

semestru.  Myslím tím cvičení v odpovědnících.  Bodování a vyhodnocení jsem nastavila jen 

u některých úkolů, předpokládala jsem totiž, že vše ostatní ze zadaných cvičení si 

vypracujete, aniž bych to musela kontrolovat. Při namátkové prohlídce jsem zjistila, že jsem 

byla poněkud naivní, začala jsem tedy systematicky procházet vše, co jsem vám zadala. A 

nestačila se divit. Někteří z vás odpovědníky ani neotevřeli, ba našli se i tací, kteří neotevřeli 

ani osnovu. 

Taky bych očekávala, že když máte při vyhodnocení větší část odpovědí špatně, že si ta 

cvičení uděláte znovu. Cílem není vyhovět mým učitelským ambicím, ale něco se naučit, 

proto je třeba vyplňovat tak dlouho, až to umíte. 

Úkoly v ISu jsem zadávala z prostého důvodu. Připadá mi neefektivní  vypracovávat 

doplňovací cvičení v hodině. Také některá poslechová cvičení je lepší provádět v klidu.  

 

Nyní jsem nastavila  bodování u všech zadaných úkolů, takže ti z vás, kteří máte v tabulce 

souboru.... 

odpovídající značku, si odpovědníky vypracujte znovu, výsledek se uloží do poznámkového 

bloku. 

 

Pokud byste s mým vyhodnocením v tabulce nesouhlasili, napište mi mail, mohlo se stát, že 

jsem v tom stavu rozčarování něco přehlédla nebo se omylem přepsala.  

Ovšem dotazy obecnějšího charakteru  řešte  přes diskusní fórum. Na takové maily jednotlivě 

odpovídat nebudu. 

 

Očekávala jsem taktéž, a taková byla dohoda,  že v případě absence si odpovídající 

interaktivní  materiály vypracujete v ISu (samozřejmě, pokud na dané téma v interaktivní 

podobě existovaly). 

 

A nakonec mám ještě prosbu. Připravila jsem anketu, abych zjistila, jak se vám práce v tomto 

semestru líbila. .... Moc strategické to z mé strany asi není, poté, co jsem právě napsala,  ale 

věřím, že dokážete přínos celého kurzu objektivně zhodnotit. Anketa je anonymní, přihlaste se 

z osnovy (podosnova  Course evaluation) 

 

No a poslední prosba. Naše pracoviště získalo projekt z evropských strukturálních fondů. 

Důležitou součástí je také analýza potřeb, aneb co studenti očekávají od studia odborného 

jazyka. Vyplňte prosím i tento dotazník, moc času vám nezabere. Jak výsledky ankety, tak   

dotazník v projektu využijeme.  

 

Předem děkuji 

Hana Němcová 

 

 

 


